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Date:	 ______________________________

Student Name:	______________________________


[bookmark: _GoBack]You have been selected to take part in an important international assessment called the Programme for International Student Assessment (PISA)! This assessment measures the skills and knowledge of 15-year-olds from all over Canada and from over 80 90 countries in science, mathematics, reading, and learning in the digital world. 
A short video presentation on PISA is available at https://www.cmec.ca/251/Overview.html.   [LINK]. What do you need to know?
· You do not need to study or prepare for this assessment.
· The assessment will NOT count toward your school marks and your results will NOT be published. 
· The assessment is entirely computer-based.
· Bring a calculator and a pencil.
· You will also complete a questionnaire about your school and home experiences.

Why? What does this mean?
Quite simply, the names of all students who were born in 2008 2009 from our school were sent to the ministry/department of education and to the Council of Ministers of Education, Canada (CMEC) and you, along with a number of your peers in our school, have been randomly selected to participate. Your individual test results will not be reported; rather, your responses will be combined with those of all the participating students in our province and country. Then, this data will be analyzed at the provincial and pan-Canadian levels. As such, you will be an important member of the team representing our province and country in this assessment!



Assessment date:
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	On
	
	at
	
	go to
	
	.

	
	(date)
	
	(time)
	
	(room)
	



This is an important assessment for our province and for our country: 
we greatly appreciate your participation!


Principal
	
	
	




Version française au verso
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Date : 	 ______________________________

Nom de l’élève : 	______________________________


Tu as été sélectionné(e) pour participer à une importante évaluation internationale appelée le Programme international pour le suivi des acquis des élèves (PISA)! Cette évaluation mesure les connaissances et les compétences des jeunes de 15 ans de partout au Canada et de plus de 80 pays en sciences, en mathématiques, en lecture et en apprentissage dans le monde numérique. 
Une courte vidéo sur le PISA est disponible à l’adresse suivante : [LINK].
Que dois-tu savoir?

· Tu n’as pas besoin d’étudier ou de te préparer pour cette évaluation.
· Tes résultats NE compteront PAS pour ton bulletin scolaire et ils NE seront PAS publiés.
· L’évaluation est complètement informatisée. 
· Apporte une calculatrice et un crayon.
· Tu répondras également à un questionnaire concernant tes expériences à l’école et à la maison.
Pourquoi? Qu’est-ce que cela signifie?

Simplement que nous avons fait parvenir les noms de tous les élèves de notre école nés en 2006 au ministère de l’Éducation et au Conseil des ministres de l’Éducation (Canada) [CMEC] et que tu as été choisi(e) au hasard, ainsi qu’un certain nombre de tes pairs, pour participer à cette évaluation. Tes résultats individuels ne seront pas reportés; tes réponses seront combinées à celles de tous les élèves participants dans notre province et notre pays et ces données seront alors analysées aux niveaux provincial et pancanadien. À ce titre, tu es un membre important de l'équipe représentant notre province et notre pays dans cette évaluation!


La date d’évaluation :
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	, rends-toi au  
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	(date)
	
	(heure)
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Cette évaluation est très importante pour notre province et notre pays : 
nous apprécions grandement ta participation!

La direction
English version on reverse
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